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2007 -06-13 Nämndrummet, Tenstagången 55, nb. 
Närvarande: 
Ann-Katrin Åslund, SDN  
Jack Kindberg, Mats Carinder, Cathrine 
Önnestam, Ante Hemphälä och  
Linda Wikman, SDF. 
Markku Sirviö, SDN. 
XX, Näpo Södra Järva.  
XX, FB. 
XX SvB. 
XX, Spånga Företagarförening. 
XX Åklagarmyndigheten. 
 

Förhindrade att närvara: 
Abdo Goriya, SDN. 
Gabriel Marawgeh, SDF. 
XX och XX, Fabege. 
XX Centrumkompaniet. 
XX, Veoliia (Connex). 
XX Lunda Företagarförening. 
XX TenstaFöretagarförening. 
XX SvB. 

 
Nästa möte är inbokat till den 1219 2007 kl. 9.00 -11.00 på Tenstagången 
55, Nämndrummet, nb. 
 
1.  Ordförande Ann-Katrin Åslund öppnade mötet. 
2.  Dagordningen fastställdes och kompletterades med flera punkter under Övrigt. 
3.  Val av sekreterare, Linda Wikman, förste justerare, Ann-Katrin Åslund andre justerare, 

XX. 
4.  Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. En komplettering 

tillfördes, 
trygghetsundersökningen bland barn och unga har fått en "halvtidsuppföljning". 
Barnen 
behöver få respons innan de går på sommarlov. Uppföljningen kommer att skickas ut 
till 
rådet digitalt och åter följas upp till hösten. 

S.  Väktaren och personalen i förvaltningens reception behöver få bättre. närmre, 
snabbare 
och lokalt samarbete med polisen. Problem uppstår ibland då avvisningar måste ske 
ifrån 
lokalen vid t ex stängning. Nummer till poliskontoret förmedlades. Målet är att på sikt 
få 
en öppnare dialog mellan polisen och väktaren. 

6.  Tensta Marknad - punkten bordlades. 
7.  Information kommer att publiceras på hemsidan om vilka som ingår i lokala BRA 
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Påminnelse förmedlades till rådet om att skriva på papper om deltagares namn 
får/inte får 
publiceras. 

8.  Trafikveckan 2007 har utvärderats. Utvärdering förmedlades till rådet. Kommer även 
att 
skickas ut digitalt. I korthet kan sägas att antalet deltagande från skolorna ökade i år. 
Intresse finns för att driva en Trafikvecka även 2008 men definitiv ställning till detta 
kommer att tas under ett möte efter sommaren. 

 
 
 
 
9. Övrigt: 

• Sommarens planer/aktiviteter; 
Barn och Ungdomsavdelningen har tillsammans med fältassistenterna inventerat så 
kallade "orosområden", där planerar man in extra resurser. Fältassistenterna kommer 
att vara i tjänst under hela sommaren. Parklekarna och Blå Huset kommer att hålla 
öppet hela sommaren, övriga fritidsverksamheter stänger. Kolloverksamheter är igång 
och är förlagda till skolavslutning/start eftersom det ofta blir stökigare då. 
Poliskontoret kommer att hålla öppet hela sommaren med fyra poliser. Fokus på 
arbetstider kommer att ligga på kvällar och nätter. Övriga poliser kommer att utgå 
från huvudstationen i Solna och kommer att fokusera på centrumbildningar, däribland 
Tensta centrum. Från mitten av juli till 4 augusti pågår en somalisk fotbollsturnering 
på bland annat Spånga lP. Fotbollspelarna är 400-500 personer, boende i 

europeiska 
länder, mellan 18-25 år och män. De kommer bl. a bo i skolor i Rinkeby och Tensta. 
Mycket av fritiden kommer att spenderas i området. Det blev stökigt kring turneringen 
förra året men i år försöker polisen förebygga tillsammans med arrangören. 
Individ och familj har hand om sommarjobbande ungdomar. Det finns beredelse för 

att 
ta emot akuta ärenden under sommaren. 
Åklagarmyndigheten går ned på låg bemanning och hanterar endast de 

frihetsberövande 
ärendena. 
Bostadsbolagen (SvB och FB) har sommarjobbande ungdomar, betydligt fler än 

tidigare. 
• Mopedinventeringen verkar hålla i sig. Uppfattningen är att det fortfarande är 

relativt 
lugnt. Det har varit betydligt mindre inringda klagomål kring mopeder till framförallt 
Driftcentralen. Effekten verkar med andra ord hålla i sig. 
• Sopor är ett problem på flera håll. BI.a kommer behovet av fler och/eller större 
containrar och sopkorgar ses över på flera platser. En kampanj har ägt rum kring 
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nedskräpning i samband med grillning och kommer att återupprepas. Kring 

grillningen 
och dess faror har även initiativ tagits från närpolisen att tillsammans med 
brandmyndigheten gå ut med information. Detta har dock inte kunnat genomföras 
p.g.a. olika omständigheter inom brand myndigheten. Initiativet måste påtalas på 

högre 
nivå inom brand myndigheten för att det ska kunna genomföras. 
• Reviderade Lokala brotts- och drogförebyggande handlingsprogrammet går upp i 
nämnden den 14 juni. Ärendet kommer att bordläggas, efter önskemål, och istället 
komma upp på höstens första BRÅ för synpunkter. Därefter går det till nämnden. 
• Alkoholister som dyker upp på olika adresser och upplevs som hotfulla eller 

störande 
är ett problem för många. På gårdarna bakom Tenstagången planeras upprustning 

och 
försvårande åtgärder för utomstående besökare. På gångvägarna mot Nydal befinner 
sig många. Där är det inte olagligt att dricka, boende upplever det dock som mycket 
störande. ALL-teamet och uppsökarna arbetar med många av dem men flera bor inte 
i denna stadsdel och faller därför utanför. I samband med detta kom åter diskussionen 
upp om Systembolagets vara eller icke vara i Tensta centrum. Detta är en diskussion 
och fråga som bör tas upp med de nya centrumägarna. 
• Kamphundar upplevs också av många som ett problem. SvB har genomfört regler 
kring innehav av dessa i sina fastigheter. Nya hyresgäster får skriva på kontrakt som 
förbjuder kamphundar i fastigheten men de gamla hyresgästerna kan man inte göra 
något åt. Rädsla finns också kring alkoholister som har kamphundar och dessutom 
låter dem springa fritt. 
• "Kontrakt inventering" som pågår hos SvB har hittills, på hela Järva frigjort 50 
lägenheter. Ytterligare 130 lägenheter i Södra Järva ligger som ärenden. I de fall 
socialtjänsten upptäcker lägenheter där många uppger att de bor i andrahand, är SvB 
tacksamma om de får ta del av informationen och då får möjligheten att kontrollera 
omständigheterna. 
• Frågan kring illegalt spel, olovlig försäljning av alkohol mm i föreningslokaler kom 

åter 
upp. Från åklagarmyndighetens håll upplever man det svårt att kunna binda någon 
fysisk person till den illegala verksamheten. Från polismyndighetens håll vill man se på 
detta ur ett bredare perspektiv eftersom denna verksamhet drar många andra 
problem till sig. Åklagarmyndigheten tog med sig frågan tillbaka. 
• Gullingeparken och de aktiviteter som ägt rum där har inte blivit så stor succe som 
man hoppats. Nu sätts hoppet till Lidl som man hoppas ska dra till sig besökare som 
också kommer att passera genom parken. Marknadsföring och skräp kring kiosken 
ska tas upp med föreningen. Ordförande ska bjudas in till nästa möte. 
Nu pågår även en rensning i grönområdet i parken. Rabatter tas bort och de som blir 
kvar ska förbättras. Parkarbetarna har haft problem med missbrukarna. Närpolisen 
och poliskontoret har informerats i frågan och tar den med sig. 



PROTOKOLL 
SID 4 (4) 

 

s 
• Järvalyftet håller på att ta form. Trygghet är en stor och viktig del i denna satsning. 
Det är viktigt att rådets medlemmar tänker till kring vad som är viktigt ur ett 
långsiktigt perspektiv för att stödja detta. Vi kommer att återkomma till detta efter 
sommaren. 

10.  Nästa möte är inbokat till den 12/9 2007 kl. 9.00-11.00 på 
Tenstagången 55, 
Nämndrummet, nb. Ett förslag på schema kommer då att presenteras för höstens 
möten. 

 
 
 
Linda Wikman  Ann-Katrin Åslund XX 
Sekreterare  Ordförande och Andre justerare 
   förste justerare 


